
PROTOKOLL nr 20
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s
Överstyrelse den 20.9 1976 på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf.,
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel M. Murray, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr.

Från kansliet: Bo Andersson.

§ 246: Budgetbearbetning:
Föredrogs av kansliet utarbetad uppställning gällande för

eningens (ÖS) och sektionernas budget i enlighet med uppdrag i proto
koll nr 19 § 234 den 7.9.76. Vid kontakter med olika sektioner hade i 
allmänhet konstaterats förståelse för gjorda nedprutningar. Dock an
mälde Hilding Lövdahl, att skidsektionen protesterat mot nedskärningen 
från 15.000 till 10.000 kronor under förmenande att sektionen i sam
band med fusionen med SK Skade tillförsäkrats 15.000 kr. pr år under 
en 5-årsperiod. Då något sådant beslut dock ej fattats i ÖS, uppdrogs 
åt Lövdahl ta förnyad kontakt med sektionen och trots dess ”hot” att 
ej kunna fortsatta verksamheten med ett minskat anslag framhålla, att 
alla sektioner satt i samma båt och måste acceptera barkbrödslinjen 
i varje fall under det kommande året.
§ 247: Förlorat skattemål:

Upplystes sammanträdet med den mindre angenäma nyheten, 
att föreningen förlorat skattemålet (ej gjord ATP-inbetalning) mot 
f.d. fotbollsspelaren Skara-Claesson och därmed åsamkats en utgift på 
20.000 kronor.
§ 248: Ishockeyns ekonomi:

Föredrogs en av ishockeykassören Gunnar Rinman för tiden 
1/7 - 5/9 1976 gjord översikt utvisande ytterligare försämrad balans. 
Från ett sammanträde med delar av sektionsstyrelsen och ÖS:s ekonomiska 
utskott (jämte kontaktmannen Roland Erixon) rapporterades sådant miss
nöje från sektionens sida gentemot ÖS:s tänkta disposition av från AIK 
inkommande medel (för Kent Nilsson-övergången), att Gunnar Rinman för
klarat sig komma att lämna kassörsuppdraget.

Beslöts att med det snaraste sammanträda med sektionsstyrel
sen för att reda upp begreppen och att ÖS därvid representeras av 
Rudolf Walldén samt kontaktmännen Roland Erixon/Karl Liliequist.

§ 249: Bingo:
Redogjorde Kaj Alm för de senaste turerna på olika bingo

fronter med tonvikt på spelet på Domino I. Av de 238.000 kr. (se proto
koll 19:241), som Alliansen (DIF, Hammarby, Reymersholm) nu disponerar 
med kontrollantens tillstyrkan) föreslås 100.000 kr. att disponeras 
för igångdragningen på ”nya” Domino I, där starten är avsedd att ske
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på söndag och fortsättningsvis skall spel pågå måndag-torsdag. Formellt 
godkändes en Alliansstyrelse med Kaj Alm, DIF, Lennart Nyman, H:by och 
Stig Jansson, Reymersholm. I orgnaisationen tillkommer Göran Hallberg, 
Lennart Nyholm och Lars-Magnus Wester.

Verksamheten kunde beräknas till 15.000 kr. pr speldag med ett 
årsnetto kring 300.000 - 400.000 kronor.

På ordförandens förslag beslöts att till protokollet ta ett tack 
till Kaj Alm för dennes arbete i bingoärendena och även uttala ÖS:s 
respekt för hans kunnande i sakfrågorna.
§ 250: Ny resultaträkning:

Beslöts uppdra åt Bo Andersson att på basis av dagens ekonomi
ärenden upprätta en ny sammanställning av den preliminära resultaträk
ningen samt ÖS:s budget att föreläggas nästa styrelsesammanträde för 
behandling. Skall utsändas dessförinnan till ÖS-ledamöterna.
§ 251: Lotteriansökningar:

På förslag av Lennart Öberg beslöts att ansöka om lotteritill
stånd för boxningssektionen med 15.000 kr. och för brottningssektionen 
med 5.000 kr. Till föreståndare utsågs Lennart Öberg. Denne återkommer 
med förslag om ett 200.000-kr.:slotteri med en bil som l:a pris.
§ 252: Tidigare protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 19 av den 7.9.76, vilket godkändes och 
därefter justerades i föreliggande skick.
§ 253: Stämningshot:

Rapporterade Rolf Theblin, att Sigvard Bergh efter att ha nåtts 
av beskedet från ÖS att han ej kan påräkna någon hyresersättning (19:239) 
skramlat med lilla paradsabeln och sagt sig komma att ta ut stämning 
på föreningen för att göra sin rätt gällande. Föranledde ingen ändring 
i tidigare beslut.
§ 254: Årsmötes-lokal:

Meddelade Hilding Lövdahl, att överenskommelse numera träffats 
att föreningens årsmöte får disponera lokal på Fältöversten för års
mötet den 8/11 1976 med början kl. 19.30. I den mån någon enklare form 
av underhållningsprogram blir aktuell återkommer Lövdahl med förslag.
§ 255: Nedlagd planerad rättegång i cykel:

Med anledning av svindelaffärerna i cykelsektionens lotteri hade 
från polisens sida meddelats, att saken var för ”liten” för någon utred
ning. Beslöts att P.G. Ericsson och Hilding Lövdahl får driva ärendet 
efter vad de anser framkomligaste väg gentemot den försumlige redo
visningsskylde lotteripersonen (ej medlem i DIF).
§ 256: Uppvaktning:

Meddelades tid och plats (21/9 kl. 19.30 Skaldevägen 15 i Bromma) 
för uppvaktningen för förre ordf. Carl-Hjalmar Bodman i samband med över
lämnande av ett exemplar av ”silverhästskon” på 60-årsdagen. De ÖS-leda
möter, som har tillfälle ställa upp, hälsades välkomna.
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§ 257: Basket;
Anmälde Roland Erixon, att Blackebergs Basketklubbs ordf. Ragnar 

Persson helst ville framlägga sina synpunkter på den nu avvisade tanken 
på en fusion med Djurgården vid ett direkt möte i ÖS. Föreslog Karl 
Liliequist, att ärendet nu skulle anses slutbehandlat för den här sä
songen och att Blackeberg fick visa sin förmåga i egen regi för att 
senare ännu en gång bli aktualiserat som DIF-sektion. Beslöts i en
lighet härmed.
§ 258: Lån till boxningssektionen:

På förslag av Hilding Lövdahl beslöts att villfara boxnings
sektionens framställning om ett lån på 5.000 kr. för att bli lika
berättigad part i ett stort boxningsevenemang i Stockholm med en 
trupp boxare från Nigeria den 25 oktober och i samverkan med Stock
holms Boxningsförbund, Örnen och Narva.
§ 259: Övriga ärenden:

Godkändes förslag från Lars-Magnus Wester att få anordna ett 
s.k. julkalenderlotteri om 30.000 kr.

Uppdrogs åt Djurgårdarens redaktion gå igenom från vindsarkviet 
i Stadiontornet nedtransporerat historiskt material (mestadels av 
ekonomiskt slag), innan detsamma får överlämnas till förbrännings
ugnar resp. Stockholms stadsarkiv.

Redogjordes för en bandyvärvning (Putte Ramberg) från Djur
gården till Hammarby och därmed gjord överträdelse från sistnämnda 
klubbs sida. Hade av kontaktmannen påtalats för Lennart Nyman, som 
å Hammarbys vägnar beklagat sina underordnades åtgöranden.

Föredrogs utbetalningar från huvudkassan pr den 20.9.76 med 
kr. 38.710:90. Likvida medel härefter: 77.124:32. (Bifogas original
protokollet).

Erinrades om ÖS-sammanträde den 4/10 med tillfälle for skid
styrelsen att framlägga sina ekonomiska betänkanden (se § 246).

Senare följer Förtroenderådsmöte med traktering i sedvanlig 
form. Uppdrogs åt Gustafsson/Lövdahl komma med förslag till lös
ning av den ständigt återkommande städningsfrågan inom klubblokalen.

Anmälde Roland Erixon att han skrivit på avtal med Olle Vänlund 
om försäljning av sticktröja i fri design med kr. 4:- resp. 5:- i vinst 
för DIF. Från KF skall inhämtas rapport varifrån företaget erhåller 
klubbmärken till försäljning.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


